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Zápis ze zasedání Akademického senátu FSpS 

konaného dne 15.4.2024 ve 14:00 hod. v místnosti D33/227 
 
Přítomni: 
 

 MUDr. Kateřina Kapounková, Ph.D.  

 doc. PaedDr. Emanuel Hurych, Ph.D.  

 Mgr. Martina Bernaciková, Ph.D  

 Mgr. Tereza Králová 

 Mgr. et Mgr. Bc. Jan Novák, Ph.D. 

 Mgr. Tomáš Vespalec, Ph.D. 

 Eileen Niederlová 

 Alexandr Paťava (online přes MS Teams) 
 
Omluveni:  
 

 Bc. Markéta Hůlková – cesta ze zahraniční stáže 
 
 
Hosté: 
 

 Proděkan Mgr. Bc. Oldřich Racek, Ph.D. 

 Proděkan Mgr. Ivan Struhár, Ph.D. 

 doc. Mgr. Robert Vysoký, Ph.D. 
 

 
Přítomno 8 senátorek a senátorů. 
 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ 
 

1. Schválení programu zasedání 
2. Projednání „Plánu realizace Strategického záměru Fakulty sportovních studií 

Masarykovy univerzity na rok 2024“ 
3. Jmenování proděkanů pro funkční období 2024–2028 
4. Různé 
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PRŮBĚH JEDNÁNÍ  
Předsedkyně AS FSpS MU Kateřina Kapounková přivítala přítomné senátorky, senátory 
a hosty a konstatovala, že AS FSpS MU se sešel v počtu 8, a je tedy usnášeníschopný. Také 
přítomné informovala o tom, že ze zasedání bude pořízen zvukový záznam. Zápisem ze 
zasedání byla pověřena Bc. Barbora Kopečková. 
 

1. Schválení programu zasedání 
Předsedkyně senátu Kapounková seznámila přítomné s programem zasedání a nechala je 
hlasovat o jeho odsouhlasení. Hlasování proběhlo v počtu 8.  
 
Průběh hlasování a přijaté usnesení: 

Program byl jednohlasně odsouhlasen. 
 
2. Projednání „Plánu realizace Strategického záměru Fakulty sportovních studií 

Masarykovy univerzity na rok 2024“ 
Předsedkyně senátu Kapounková vyzvala proděkana Racka, aby v zastoupení děkana 
informoval přítomné senátorky a senátory o Plánu Strategického záměru Fakulty sportovních 
studií na rok 2024. Proděkan Racek uvedl, že plán strategického záměru byl odeslán vedení 
univerzity v polovině ledna, kde následně probíhá evaluace. Na přípravě plánu se podíleli 
všichni proděkani fakulty. Každý z nich do plánu zařadil základní výzvy svého resortu pro 
letošní rok, kterými jsou: 
 

- Problematika infrastruktury – shání se zdroje, rozšířeno o staronovou myšlenku 
vestavby nad pohybovou a úpolovou tělocvičnou 

- Přislíbena výstavba víceúčelové haly, zahájení realizace buď na konci letošního nebo 
na začátku příštího roku 

- Stabilizace prostředí fakulty po organizační změně z roku 2023 
- Dokončení reakreditace bakalářských studijních programů, zahájení reakreditace 

magisterských studijních programů 
- Mobility, kde bychom chtěli udržet trend postupného zlepšování 
 

Předsedkyně senátu Kapounková dále otevřela prostor k diskusi. K výše uvedenému nebyly 
vzneseny žádné dotazy. Vyzvala tedy přítomné senátorky a senátory, aby hlasovali o 
schválení předloženého „Plánu realizace Strategického záměru Fakulty sportovních studií 
Masarykovy univerzity na rok 2024.“ 
 
 

Akademický senát Fakulty sportovních studií MU schvaluje program svého zasedání dne 
15.4.2024 následovně: 
 
 Pro: 8   proti: 0   zdržel se: 0 
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Průběh hlasování a přijaté usnesení: 

Plán realizace Strategického záměru Fakulty sportovních studií Masarykovy univerzity 
na rok 2024 byl jednohlasně odsouhlasen. 
 
3. Jmenování proděkanů pro funkční období 2024–2028 
Předsedkyně senátu Kapounková vyzvala proděkana Struhára, aby v zastoupení děkana uvedl 
další bod programu, tj. jmenování proděkanů. Proděkan Struhár ve stručnosti představil agendy 
jednotlivých proděkanů na základě podkladů, které mu poslali. 
Rezort výuky a vzdělávání zůstává nadále v gesci docenta Reguliho. V minulosti byla započatá 
změna studijních programů, na implementaci této změny se bude pracovat i v dalším období.   
Věda a výzkum, kterou zastřešuje i nadále proděkanka Sajdlová, bude pokračovat v nastaveném 
trendu rostoucího progresu. V plánu je postupné větší zapojení do investičních výzev. Dalším 
záměrem rezortu je propojení vědy a běžného života tak, aby výsledky výzkumů byly 
aplikovatelné a využitelné nejen pro vědeckou populaci, ale i pro širokou veřejnost. 
Celoživotní vzdělávání (CŽV) a Centrum univerzitního sportu (CUS) bude nově v gesci 
proděkana Racka, který tuto oblast přítomným senátorkám a senátorům představil osobně. Co 
se týče CŽV, rád by navázal na strategii proděkana Struhára, v plánu je důrazně se věnovat 
zavádění kvality. S tím souvisí také realizace vzdělávání s tzv. „makro-credentials, kdy student 
dostane ověření, že absolvoval např. nějaký kurz, záznamy o tom zůstanou uloženy v 
elektronické podobě a budou k dispozici budoucím potencionálním zaměstnavatelům. 
V plánu je také podpora lektorské činnosti. Byl také sestaven plán akcí na rok 2024, který byl 
zaslán na Ministerstvo školství. V letošním roce získal rezort 200 tis. Kč na stipendia, na 
podporu v akademických soutěžích apod., což je velký úspěch.   
Za oblast internacionalizace vnějších vztahů bude nadále odpovídat proděkan Kumstát. Resort 
zažívá velký rozmach. Momentálně probíhají jednání o získání možnosti užívání tzv. „double 
degree“, což je získání dvou titulů jednak od naší univerzity, jednak od nějaké další spřátelené 
instituce, se kterou bude uzavřena dohoda. Nejpodstatnější cíl v tomto funkčním období je pak 
konstrukce anglického studijního programu. 
Poslední oblastí je strategie, rozvoj a laboratoře Fakulty sportovních studií. Univerzita 
v minulém i tomto roce klade důraz na kritéria hodnocení pracovníků, a to především na 
pracovníky akademické. Zabývá se otázkou optimálního výkonu a snaží se nastavit kritéria, 
která dokážou definovat, jaký výkon na poli pedagogiky, vědy a ostatních činností mají. Na 
podzim také představí proděkan Struhár kariérní plán na Fakultě sportovních studií. Další 
důležitá aktivita je postupná obnova materiálního a technického vybavení v laboratořích, která 
je financovaná z projektu PHD infra. Realizace projektu, který poběží až do roku 2026, se daří 
velmi dobře.  
Pracuje se na rozvoji nestátního zdravotnického zařízení, které je na fakultě. V současnosti se 
podnikají aktivity směřující k otevření nové ortopedické ambulance. Laboratoře tak budou 

Akademický senát Fakulty sportovních studií MU schvaluje Plán realizace Strategického 
záměru Fakulty sportovních studií Masarykovy univerzity na rok 2024 následovně: 
 
 Pro: 8   proti: 0   zdržel se: 0 
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poskytovat jak pro veřejnost, tak pro sportovce kompletní sportovně zdravotnický servis. 
Důvodem rozšíření nabídky služeb je také získání zdrojů pro provoz a rozvoj laboratoří FSpS.   
Předsedkyně senátu Kapounková poděkovala proděkanu Struhárovi za prezentaci agend 
netradičně i za ostatní kolegy, přičemž doporučila neplánovat aktivity vedení v době zasedání 
Akademického senátu. Termíny zasedání jsou známé a pevně dané dlouho dopředu. 
 
Diskuse: 
Senátor Hurych: „Proč se přesunula agenda proděkana Racka na proděkana Struhára a 
naopak?“ Odpověď proděkan Struhár: „Změna se má dělat, když se daří. Na CŽV byl dosažen 
velmi dobrý hospodářský výsledek, sám jsem pociťoval, že potřebuji změnu. Také věřím, že pod 
novým vedením se může CŽV posunout ještě dál. V neposlední řadě má kolega Racek hodně 
kontaktů na sportovní organizace.“ Odpověď proděkan Racek: „Oba jsme se s proděkanem 
Struhárem věnovali organizaci sportu, v tom vidím jisté propojení s CŽV, proto mi tato změna 
dává smysl. Za šest let se udělalo hodně práce a také jsem cítil, že je čas na změnu.“ Proděkan 
Struhár ještě doplnil, že kromě strategie a rozvoje bude mít na starosti také některé oblasti 
personalistiky (workshopy, EVAK apod.).  
Senátor Vespalec: „Agenda proděkanů se rozšiřuje, dá se to ve stávajícím počtu proděkanů 
stíhat? Není na čase zúžit agendu a rozšířit portfolium proděkanů?“ 
Odpověď proděkan Struhár: „Agendy je opravdu hodně, ale zatím jsme schopní to zvládat.“ 
 
Předsedkyně senátu Kapounková vyzvala přítomné senátorky a senátory, aby hlasovali o 
schválení záměru děkana jmenovat proděkany pro funkční období 2024–2028. Hlasování 
proběhlo tajně, jako skrutátoři byli ustanoveni senátor Vespalec a senátorka Králová. Jelikož 
byl senátor Paťava z důvodu pobytu na zahraniční stáži připojen on-line, musela se tajná volba 
uskutečnit prostřednictvím e-voleb. Všichni senátoři tedy hlasovali přes aplikaci v IS. Hlasy 
spočítala a výsledek hlasování následně sdělila senátorka Králová.  
 
Průběh hlasování a přijaté usnesení: 

Jmenování proděkanů pro funkční období 2024 – 2028 bylo jednohlasně odsouhlaseno.  
 
 
4. Různé 
  
Senátor Hurych představil nově zvoleného senátora do velkého Akademického senátu 
Masarykovy univerzity, kterým se stal doc. Mgr. Robert Vysoký, Ph.D.  
 

Akademický senát Fakulty sportovních studií MU souhlasí se záměrem děkana jmenovat do 
funkce proděkany dle předloženého materiálu Jmenování proděkanů – podklad 
k projednání AS FSpS MU, následovně: 
 
 Pro: 8   proti: 0   zdržel se: 0 
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Závěrem poděkovala předsedkyně senátu Kapounková všem za účast a pozvala je na příští 
zasedání Akademického senátu, které se uskuteční 20.5.2024. 
 
Zápis je v tomto i v dalších bodech zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se 
o doslovný přepis. V zápisu jsou uváděna jména bez titulů. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Barbora Kopečková   Schválila: MUDr. Kateřina Kapounková, Ph.D. 
 
V Brně dne 15.4.2024 
 
  


